

Brief CV

中文姓名/ Name	杨峰峰/Fengfeng Yang	性别/ Gender	男	
职称 (Pro./Dr.)	副教授	国家 /Country	中国	
所在单位 University/Department	陇东学院			
研究领域 Research Area	安全与应急管理			

Brief introduction of your research experience:

杨峰峰，庆阳市安全生产专家，实验室主任，主要从事安全与应急管理方面的教学与科研工作。获 2020 年度绿色矿山科技进步二等奖一项，获 2018 年度甘肃省科技进步三等奖 1 项，第十届全国煤炭一线优秀青年科技创新论文奖 1 项，全国煤炭行业教学成果二等奖 2 项、优秀教材二等奖 1 项，河南省煤矿安全生产科技进步一等奖 1 项。主持甘肃省“十三五”教育规划课题 1 项，甘肃省高等学校创新创业教育改革项目 1 项，参与中国科学技术协会、甘肃省科技厅、应急管理厅和教育厅科研项目 6 项；主编教材 2 部，发表论文 20 余篇，其中，SCI 检索 2 篇，EI 检索 5 篇，授权实用新型专利 10 项，申请发明专利 1 项，登记软件著作权 19 项。

Yang Fengfeng is a safety production expert and laboratory director in Qingyang City. He is mainly engaged in teaching and scientific research in safety and emergency management. Won one second prize for scientific and technological progress in green mines in 2020, one third prize for scientific and technological progress in Gansu Province in 2018, one scientific and technological innovation paper award for outstanding young people in the 10th national coal industry, and the second prize for national coal industry teaching achievements 2 item, 1 second prize for excellent teaching materials, 1 first prize for scientific and technological progress in coal mine safety production in Henan Province. Presided over 1 project of Gansu Province's 13th Five-Year Plan of Education, 1 project of Innovation and Entrepreneurship Education Reform in Higher Education Institutions of Gansu Province, participated in 6 scientific research projects of China Association for Science and Technology, Gansu Provincial Department of Science and Technology, Emergency Management Department and Department of Education; edited textbooks 2 articles, published more than 20 papers, including 2 articles searched by SCI, 5 articles searched by EI, 10 authorized utility model patents, 1 invention patent application, and 19 software copyright registrations.

*******All the columns need to be filled in.**